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Zápis č. 3/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 8.3.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, F. Pluhař, 

L. Ruprich. J. Vik 
Omluveni: L. Ott 
Příští zasedání:  14.4.2023 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia, od 17:00 

konference KVS 
 
Oprava minulého zápisu – příspěvek V. Anděla v rubrice Různé, má být „v souvislosti 
s nedostatkem rozhodčích“, nikoliv trenérů. 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Činnost TMK v roce 2022, plán na 2023 
3. Činnost KR v roce 2022, plán na 2023 
4. Mládežnické výběry kraje, memoriály 
5. Příprava krajské valné hromady svazu 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 1/8/2022 - Předat poháry v soutěžích společných s Pardubickým krajem (J. Lejsek, 
L. Ruprich, 30.6.2023). 
Úkol trvá. 

• 1/02/2023 - Zaslat J. Vikovi opravenou verzi statutu úseku mládeže k vystavení na webu (T.  
Jirásek, 12.2.). 
Zaslán v úterý před jednáním výboru, vyžaduje formální i věcné úpravy. Budou provedeny 
do konce pracovního týdne a začátkem týdne příštího bude statut vystaven. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/02/2023 - Zaslat J. Kmoníčkovi koncept průvodního dopisu k úkolům 1 až 3 
z Termínovníku (J. Vik 10.2.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/03/2023 – Zorganizovat schůzku s předsedou krajské AŠSK (V. Nidrle, 8.3.). 
S předsedou krajské Asociace školních sportovních klubů panem Skučkem z Trutnova 
jednáno jak mailem, tak telefonicky. Finanční situace AŠSK by měla být do září (zahájení 
nového školního roku) vyřešena tak, že soutěže pro základní i střední školy budou zajištěny. 
Dohodnuto, že konzultace mezi K-AŠSK a KVS budou nadále pokračovat a KVS se může 
podílet celkovou částkou 5.000.- Kč (dle dohody na únorovém výboru KVS), a to nejen na 
akce pro střední školy, ale také pro základní školy včetně minivolejbalu. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

• 4/02/2023 - Zjistit zájem OVS o zakoupení učebnic (J. Vik, 8.2.). 
Žádný zájemce se neozval. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/02/2023 - Zjistit zájem klubů o zakoupení učebnic (J. Vik, 15.2.). 
Dotaz rozeslán koncem února, požadováno upřesnit formou internetového odkazu, 
o kterou učebnici se jedná – rozesláno. Zatím požadováno osmnáct kusů, další dva, kteří 
požadovali upřesnění, dosud neodpověděli, 
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Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 6/02/2023 - Odpovědět M. Kubínovi na žádost o dotaci na turnaj (J. Kmoníček, 15.2.). 
Odpověď odeslána, kopii má předseda KVS. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 7/02/2023 - Zaslat J. Vikovi tabulku výběru členských poplatků k vystavení na webu 
(J. Kmoníček, 22.2.). 
Tabulky za roky 2020 až 2022 jsou vystaveny. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 8/02/2023 - Doplnit článek na webu o jména lektorů (J. Vik, 25.2.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

Úkol 1/03/2023: Aktualizovat jména lektorů v článku na webu. 
Termín:   10.3.2023 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

 

• 9/02/2023 - Pozvat na příští jednání výboru T. Erbena, podklady rozeslat členům výboru 
do 3.3. (T. Jirásek, 3.3.). 
Došlo k nedorozumění, T. Erben odpovídal pouze formou definování témat na výzvu 
klubům, jak naložit s penězi vybranými v této sezóně za zvýšené členské příspěvky. Z toho 
důvod nemělo smysl, aby na jednání jezdil, během dneška na výzvu odpověděl ještě jeden 
další klub. Výbor KVS pověřuje úsek mládeže návrhem řešení námětů s tím, že bude první 
verze rozeslána členům výboru k připomínkování, připomínky zapracovány a výsledný 
materiál bude projednán na květnovém jednání výboru. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uloženy úkoly nové. 

Úkol 2/03/2023: Navrhnout řešení námětů, jak využít peníze získané navíc ze 
zvýšených členských příspěvků a návrh rozeslat k připomínkám 
členům výboru KVS. 

Termín:   10.4.2023 
Odpovídá/odpovídají: T. Jirásek 

 

Úkol 3/03/2023: Zapracovat do návrhu připomínky členů výboru KVS, výsledný 
materiál rozeslat členům výboru v pátek před květnovým 
jednáním výboru. 

Termín:   12.6.2023 
Odpovídá/odpovídají: T. Jirásek 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 15.2.: 
1. Zpráva KVS o čerpání rozpočtu KVS za rok 2022 – připraví J. Kmoníček. 
2. Návrh rozpočtu KVS na rok 2023 – připraví J. Kmoníček. 
3. Zprávu o inventarizaci majetku a jednotlivých účtů včetně výkazu inventury hmotného 

majetku k 31.12.2022 – připraví J. Kmoníček. 
J. Kmoníček v termínu zaslal přímo do Prahy s kopií předsedovi a sekretáři KVS. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 28.2.: 
4. Plán schůzové činnosti KVS na rok (pololetí 2023) – byl schválen na prosincovém 

zasedání výboru. 
5. Roční plán školení trenérů pořádaných KVS v roce 2023. 
6. Roční plán školení rozhodčích pořádaných KVS v roce 2023. 
7. Seznam zájemců o uspořádání kvalifikací do soutěží ČVS – budou dotázáni 

potenciální vítězové soutěží. 
Dopis v termínu odeslán. 
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• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 30.3.: 
1. Podklady do zprávy o činnosti. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – nejpozději do čtrnácti dnů 
před konáním akce: 
8. Postupující družstva ze soutěží KVS do kvalifikací soutěží ČVS a mistrovství ČR žáků 

a žákyň (termíny – viz rozpis soutěží ČVS) 

ad 2 – Činnost TMK v roce 2022, plán na 2023 
V roce 2022 se uskutečnilo školení trenéru III. třídy, vyškoleno bylo patnáct zájemců. 
V roce 2023 je školení rovněž naplánováno, informace spolu s přihláškou je vystavena na 
webových stránkách kraje a byla rozeslána družstvům krajských soutěží. Zatím je přihlášeno 
devět zájemců, dalších asi pět je v jednání. Organizačně je vše připraveno. 
Kromě toho jsou s četností asi jednou za tři měsíce pořádány trenérské semináře vedené 
Alešem Holubce, další je naplánován na 17.4., tématy jsou kvalita sportovní techniky, fyzická 
kondice, mobilita a flexibilita, součástí bude i metodický výstup. 

ad 3 – Činnost KR v roce 2022, plán na 2023 
V roce 2022 se uskutečnilo školení, bylo vyškoleno osm rozhodčích III. třídy, jeden rozhodčí 
II. třídy. Seminář rozhodčích, vzhledem k minimálním změnám v pravidlech, pořádán nebyl. 
Na rok 2023 je připravováno školení rozhodčích II. a III. třídy v termínech 9. a 16. 5. (teoretická 
část) a 20.5. praktická část při turnaji v Lupenici). Školení se uskuteční v případě alespoň pěti 
přihlášených. O pořádání semináře bude rozhodnuto na listopadovém jednání. 
Snahou je delegovat na zápasy co nejvíce mladých rozhodčích, problémem je, že mají také 
povinnosti hráčské, a i povinnosti související se studiem. 
Stále platí nabídka školit rozhodčí přímo v okresech, OVS se musí zaručit, že se bude účastnit 
minimálně pět uchazečů. 

ad 4 – Mládežnické výběry kraje, memoriály 
Memoriály jsou naplánovány takto:  

• Myslíkův memoriál pro chlapce ročník 2008 a mladší, jeden nahrávač 2007 povolen, 26.-
28.5. v Hradci Králové,  

• Kafkův pro dívky (ročník 2009 a mladší) 16.-18.6. v Plzni.  
Královéhradecký KVS do obou kategorií družstva přihlásil, probíhá standartní příprava hráčů. 
Komise rozhodčích KVS obsadí Myslíkův memoriál rozhodčími. 

ad 5 – Příprava krajské valné hromady svazu 
Valné hromada není, stejně jako nebyla loni, volební, volit se budou pouze delegáti valné 
hromady ČVS. Analogicky s loňskem jsou téměř připraveny návrhy dokumentů (pozvánka, 
program, řády jednací a volební, usnesení, prezenční listina, kandidáti do voleb), postupně 
jsou doplňovány mj. podle toho, jak jsou z okresů hlášeni zvolení, resp. určení delegáti 
Koná se na Slavii HK v pátek 14. dubna 2023 od 17.00 hodin, pozvánky delegátům okresu, 
členům výboru a revizní komise budou rozeslány mailem do 1. dubna 2023. Jako hosty pozvat 
předsedu ČVS, J. Lejsek zjistí zájem předsedy krajské rady ČUS.  
Úkol 5/03/2023: Zjistit zájem předsedy krajské rady ČUS, výsledek oznámit 

J. Vikovi. 
Termín: 25.03.2023 
Odpovídá/odpovídají:  J. Lejsek 
Řízení jednání J. Vik, zpráva o činnosti V. Nidrle, zpráva o hospodaření 2022 a návrh rozpočtu 
2023 J. Kmoníček, zpráva o činnosti úseku mládeže T. Jirásek, zpráva revizní komise V. Klár. 
Občerstvení restaurace Slávka, domluví J. Lejsek. Mandátová komise – T. Jirásek + jeden 
z pléna, návrhová komise – F. Pluhař + jeden z pléna, případná volební komise – L. Ruprich 
+ jeden z pléna.  
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Zvoleným nebo určeným delegátům valné hromady KVS budou kromě pozvánky rozeslány 
i návrhy řádů, seznam navrhovaných delegátů na VH ČVS a také tabulky s výsledkem 
hospodaření v roce 2022 a rozpočtem na rok 2023. 
Předběžný návrh delegátů na valnou hromadu ČVS v Praze 13.5.2023 (dle zaplacených 
členských příspěvků osm s hlasem rozhodujícím) Nidrle, Pluhař, Anděl, Jirásek, Kmoníček, 
Labašta, Vik, V. Nidrle osloví členku revizní komise J. Adamcovou. 
Úkol 6/03/2023: Zjistit zájem J. Adamcové kandidovat na delegátku VH ČVS. 
Termín: 15.03.2023 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 

• Obdržel pozvánku na výročí 120 let TJ Sokol Radim 3.6.2023, zúčastní se a předá diplom.      

• Informace z porady předsedy ČVS s předsedy krajských svazů z 22.2.2023:                                      

- Informace z NSA (postupné obsazování pozic v radě NSA, stále se čeká na 
vyhodnocení výzev programů na rok 2023, „Můj klub“ je vyhodnocován velmi 
zdlouhavě, rozhoduje datum podání žádosti). 

- NSA neposlala do ČVS peníze, v souladu s dřívější dohodou ve výboru Kh KVS bude 
ČVS poskytnuta půjčka ve výši 350 tis. Kč do 30.4.2023. 

- Jednání výboru ČVS při finále a semifinále českého poháru mužů 26. - 27.2. v Kutné 
Hoře: 

o galavečer „volejbalista roku“ proběhne ve čtvrtek 1.6.2023 v Ostravě,  

o čerpání rozpočtu ČVS 2022, očekává se přebytek 2,4 milionu Kč, 

o legislativní komisí upřesněno, že rozhodujícím dnem pro výpočet mandátů na 
valné hromady je 1.1. příslušného roku,  

o připravované mezinárodní akce 27.5. Evropská volejbalová liga muži, 31.5. 
Evropská volejbalová liga žen, obojí ve Zlíně, 3.6. další kola Evropské volejbalové 
ligy, muži i ženy v Ostravě, 31.5. - 4.6. FIVB beach v Ostravě, dále celostátní 
festivaly minivolejbalu ve Zlíně (27.5.) a v Ostravě (3. - 4.6.) a celostátní festival 
pořádaný Pražským volejbalovým svazem (10. - 11.6.),  

o nově se bude při akcích reprezentace používat výhradně název Česko, 

o diskutován počet přestupů hráčů v sezoně, ve skutečnosti dokonce osm u jedné 
osoby, úsek mládeže navrhne řešení i v souvislosti se specifikou soutěží 
plážového volejbalu. 

- Krajská témata, bylo sice jednáno o tom, že na Olympiádě dětí a mládeže 2024 
v Českých Budějovicích budou hrát šestkový volejbal pouze chlapci, nicméně dle 
poslední informace J. Lejska dívky hrát budou, ale pro nedostatek ubytovacích 
kapacit v Českých Budějovicích to bude buď v Táboře, nebo v Písku. 

- Další informace, problematika rozhodčích, KR připravuje další možná řešení, 
upozorněno na rozdílné rejstříky sportovců vedené NSA a ČUS, což může negativně 
ovlivnit výši dotací např. u programu „Můj klub“, STK a komise mládeže požádaly 
o urychlené sdělení, kolik družstev žáků vyšle do kvalifikace na M-ČR. 

• Konala se valná hromada OVS Jičín, mimo jiné zvoleni dva delegáti na VH KVS. 

• Spolu s V. Andělem, J. Matějovským a J. Vikem se zúčastnil posledního rozloučení 
s Janem Plichtou, dlouholetým členem předsednictva krajského volejbalového svazu. 
V. Anděl zajistil květinu. 
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J. Kmoníček: 
- Předal písemně návrh rozpočtu na rok 2023 – výbor KVS návrh rozpočtu 2023 schvaluje. 

Dále předložil konečné výsledky čerpání rozpočtu za rok 2022 (výnosy celkem 1.377 tis. 
Kč, náklady celkem 1.308 tis. Kč, plánovaný hospodářský výsledek 1 tis. Kč, skutečný 
hospodářský výsledek 69 tis. Kč). Výbor KVS předloženou účetní závěrku za rok 2022 
schvaluje. 

F. Pluhař: 
- Školení trenérů se uskuteční, je předpoklad, že bude dost účastníků – viz také bod 2 

tohoto zápisu. Na výklad V. Zacha se podařilo zabezpečit kameramana televize Prima na 
natáčení pomocí jedné stacionární kamery a druhé pohyblivé kamery. Tento kameraman 
má zkušenosti z natáčení HČJ Zdeňka Haníka z Hořic, kde se povedlo udělat CD. Má 
tedy s touto prací zkušenosti. Pro pokrytí nákladů natáčení bylo získáno z prostředků OVS 
HK 10 tis. Kč, KVS o výši podpory rozhodne také dle eventuálního získání grantu kraje. 

V. Anděl: 
- Zatím se mu podařilo delegovat rozhodčí na všechny akce s výjimkou jednoho dívčího 

turnaje. 

T. Jirásek: 
- Pokračuje v přípravě úložiště Google Workspace. Původní vazbu na doménu wz.cz 

využívanou pro webové stránky KVS bylo nutné změnit (protože se jedná o doménu 
třetího řádku a nejsme jejím vlastníkem) na doménu využívanou pro volejbalovou mapu 
kraje. Získal návod, jak akci provést a pracuje na tom. 

- Byl osloven J. Machkem, který avizoval, že by si dovedl představit určitá vylepšení 
v činnosti úseku mládeže a že by mohla být svolána porada klubů věnujících se trénování 
mládeže. T. Jirásek vyjádřil názor, že by úsek mládeže chtěl být poradě přítomen, ale že 
zorganizována by měla být z iniciativy klubů. 

J. Vik: 
- V neděli 5.3. bylo v hale TJ Slavia odehráno druhé kolo zimního poháru. V ženách zvítězil 

Pouchov před DTJ HK, Dvorem Králové, Kvasinami a VK HK B, v mužích ho vyhrál VK 
HK B před Malšovicemi, Chleny, Stěžerami a Hořicemi. Do krajského finále v Česticích 
(18.3. ženy, 19.3. muži) tak postupují v ženách Pouchov, DTJ HK, Dvůr Králové a Kvasiny, 
v mužích potom VK HK B, Malšovice, Chleny a Stěžery. 

- Petr Kovalíček byl dotázán, jak to vypadá s poháry, protože každý rok se to po finálovém 
kole řeší. 

- V sobotu 25.2. se opět zablokovala SMS brána, přes kterou probíhá hlášení výsledků do 
VISu. Situace byla hned v neděli oznámena pánům Šritterovi a Irovi, v týdnu se ve VISu 
objevilo hlášení, že SMS brána nefunguje a hledá se náhradní řešení. Hlášení se 
zobrazuje stále, konkretizováno bylo, že se přechází na T-Mobile a hotovo by mělo být do 
konce týdne. Družstvům to bylo oznámeno. 

 
Zapsal: J. Vik. 


